

8_天6晚

上海/黄山+枫泾水乡+盐官古城

◇ 上海 / 枫泾水乡 / 海宁 / 屯溪 / 黄山 / 杭州



行程特点

- 黄山风景区
- 外滩镭射观光隧道
- 升级一晚杭州阿里园区智能AI酒店 (全语音控制客房)

特点美食

- 东坡肉老街农家
- · 叫花鸡 · 上海小笼包
- 徽州风味

= 吉隆坡 / 上海

机上用餐

乘搭<mark>国际航班飞往上海,抵达上海后入住酒店</mark> 住宿:上海寰源国际大酒店或同级(当地4星酒店)

第二天 上海 / 枫泾水乡 / 海宁

早/午/晚

城隍庙商圈-是初到上海的游客必去之处。在此可以全面领略到上海的民俗风情,品尝地道的上海小吃和本帮菜

上海老街- 又称"小东门",地处上海市黄浦区老城厢,也就是小东门城门 所在地。由于历史原因,城门没有被保留下来,但是老城厢环城的9扇门至今 仍深深刻在上海人民心中。

九曲桥-上海九曲桥位于上海城隍庙豫园内。九曲桥九曲十八弯

枫泾水乡- 枫泾为典型的江南水乡古镇。古镇周围水网遍布,镇区内河道纵横,桥梁有52座之多,现存最古的为元代致和桥,据今有近700年历史

东大街 - 位于上海市惠南镇中部,为镇商业主街,有各种商厦和农贸市场等住宿:海宁假日酒店或同级(当地4星级酒店)

第三天 海宁/屯溪

早/午/晚

中国皮革城与海神庙- 这城是中国皮革业龙头市场。中国皮革服装,裘皮服装,皮具箱包,皮毛,皮革的集散中心。

盐官古城- 古城早在汉代变开始晒盐制盐,因此得名盐官镇

观潮圣地公园 - 观潮胜地公园是天下奇观"一线潮"的最佳观赏点

前往屯溪新安江畔,夜游**屯溪老街**

住宿: 屯溪锦江之星大酒店或同级(当地4星级酒店)

第四天 屯溪/黄山/屯溪

早/午/晚

黄山风景区~天下第一奇山(包括云谷缆车上下山),黄山代表景观有:西 海景区,北海景区,始信峰,黑虎松,光明顶,梦笔生花,飞来石,排云亭 等 返回屯溪

住宿: 屯溪锦江之星大酒店或同级(当地4星级酒店)

第五天 屯溪/杭州

早/午/晚

徽州艺术博物馆-徽州文化博物馆为安徽省第二大综合性博物馆,也是国内 唯一全面体现徽州文化主题的博物馆

杭州古运河(船游),漫步西湖长桥,远观雷峰塔

清河坊历史街区 - 清河坊历史街区是杭州悠久历史的缩影,杭州多数的百年老店均集中在此,街区内有国家级文保单位胡庆余堂、钱塘第一井、唐朝天门、于谦故居、胡雪岩故居等景点。

住宿:杭州阿里园区智能AI酒店(全语音控制客房)或同级(当地5星级酒店)

第六天 杭州 / 上海

早/午/晚

上海南京路步行街也是上海开埠后最早建立的一条商业街,被誉为"中华商业第一街",接着前往**人民广场,丝绸工厂,星巴克烘焙旗舰店,夜游外滩**

住宿:上海寰源国际大酒店或同级(当地4星级酒店)

第七天 上海

早/午/晚

漫步田子坊- 田子坊得以跻身上海十大创意产业聚集区,接下来去淘宝城自由购物,养生堂,陆家嘴金融中心。送往机场乘搭航班飞回吉隆坡

第八天 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡国际机场。



保证自费:

邓丽君传奇演唱会 + 外滩镭射观光隧道 + 小摇橹船游水弄堂 + 夜游屯溪老街 = RM300/pax

只有4个购物站: 茶叶, 丝绸, 养生堂, 玉器

*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市,

联络方式:	□ 价格:	出发日期 :



SHANGHAI / HUANGSHAN / FENGJING TOWNSHIP / YANGUAN ANCIENT CITY

Shanghai / Hai Ning / Hainin / Tunxi / Huangsan / Hangzhou



Highlights:

- Huangshan Scenic Area,
- Bund Laser Sightseeing Tunnel
- Upgrade one night Hangzhou Ali Park Smart Al Hotel (full voice control room)

Meal Highlights:

- Dongpo Meat
- Called Chicken
- Huizhou Flavor
- Laoiie Farmhouse
- Shanghai Xiaolongbao

Day 1

KUALA LUMPUR / SHANGHAI

Flight to shanghai, upon arrival check in to hotel.

MOB

Day 5 TUNXI / HANGZHOU

B/L/D

Huizhou Art Museum- Huizhou Culture Museum is the second largest comprehensive museum in Anhui Province, and the only museum in China that fully reflects the cultural theme of Huizhou. Hangzhou Ancient Canal (boat tour), walk along the West Lake Long Bridge, Yuanguan Leifeng Tower Qinghefang Historic District - Qinghefang Historic District is the epitome of Hangzhou's long history. Most of Hangzhou's 100-year-old stores are concentrated here. There are national-level cultural protection units Hu Qingyutang, Qiantang First Well, Tang Dynasty Tianmen, Yu Qian's Former Residence, Hu Xueyan. Former residence and other attractions.

Hotel: Hangzhou Ali Park Smart Al Hotel (full voice control room) or similar (local 5 star hotel)

HOTEL: Shanghai Wuyuan International Hotel or similar (local 4 star hotel)

SHANGHAI / FENGJING VILLAGE / HAI NING B/L/D

Chenghuang Temple Business Circle - is a must-see for tourists who are new to Shanghai. Here you can fully appreciate the folk customs of Shanghai and taste authentic Shanghai snacks and local dishes.

Shanghai Old Street - also known as "Little East Gate", is located in the old city of Huangpu District, Shanghai, which is the seat of the Xiaodongmen Gate. Due to historical reasons, the city gate was not preserved, but the nine doors of the Old City Ring City are still deeply in the hearts of the Shanghai people.

Jiuqu Bridge - Shanghai Jiuqu Bridge is located in the Yucheng Garden of Shanghai Chenghuang Temple. Jiuqu Bridge, nine songs, eighteen bends

Fengjing village - Fengjing is a typical ancient town of Jiangnan Water Town. There are many water networks around the ancient town. There are 52 rivers in the town. The oldest surviving is the Yuan Dynasty Zhihe Bridge. It has a history of nearly 700 years.

East Street - Located in the middle of Huinan Town, Shanghai, it is the main commercial street of the town, with various commercial buildings and farmer's markets

Hotel: Haining Holiday Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 6

HANGZHOU / SHANGHAI

B/L/D

Shanghai Nanjing Road Pedestrian Street is also the first commercial street established after the opening of Shanghai. It is known as "China Commercial First Street", then goes to Citizen Square, Silk Factory, Starbucks Baking Flagship Store, and Night Bund.

Tianzifang street - Tianzifang has become one of Shanghai's top ten creative

industry gathering areas, and then goes to Taobao City for free shopping,

Hotel: Shanghai Wuyuan International Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 3

HAININ / TUNXI

B/L/D

China Leather City and Tanah Lot Temple - This city is the leading market for the Chinese leather industry. Chinese leather clothing, suede clothing, leather goods bags, fur, leather distribution center.

Yanguan Ancient City - The ancient city began to salt and salt in the Han Dynasty, hence the name Yanguan Town.

Guanchao Shengdi Park - Guanchao Resort Park is the best viewing point for the world's wonders.

Proceed to the Xin'an River in Tunxi and Night Tour Tunxi Old Street. Hotel: Jinjiang Star Hotel in Tongxi or similar (local 4 star hotel)

Yangshengtang, Lujiazui Financial Center. Transfer to the airport for a flight back to Kuala Lumpur.

Day 8

Day 7

KUALA LUMPUR

SHANGHAI

МОВ

HOME SWEET HOME

Day 4 Tu

TUNXI / HUANGSAN / TUNXI

B/L/D

Huangshan Scenic Area - the first mountain in the world (including Two way cable car), Huangshan representative landscape: West Sea Area, North Sea Area, Shixin Peak, Black Tiger Pine, Guangmingding, Dream Pen Flower, Feilai Stone, Paiyun Pavilion Waiting to return to Tunxi

Hotel: Jinjiang Star Hotel in Tongxi or similar (local 4 star hotel)

Compulsory Optional:

Teresa Teng Legend Concert + Bund Laser Sightseeing Tunnel + Small Shake Boat Trip + Night Tour Tunxi Old Street = RM300/pax

Only 4 Shopping Stop: Tea, Jade, Silk, Herbal

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned

builing major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.		
Contact :	Price :	

Departure Date :